
   POROČILO PREDSEDNIKA ZA RAZDOBLJE 31.5.2017 – 15.6.2018 

 

ZPPAS 

Imeli smo 5 sej IO ZPPAS in razpravljali o naslednjih točkah: 

- Pri prava ponudbe za organizacijo FONASBA 2019 

- DDV v izvozu – sodelovali pri reševanju tega problema imeli sestanke a se ni rešilo še nič.  

Članice ECASBE tega davka ne obračunavajo. Čaka se na odgovor MF 

- Izbrisal se je iz članstva ADRIA CARGO 

- CPI – poklicni standard »pomorski agent« vse je narejeno z naše strani, čaka se dobra volja 

Ministrstva za infrastrukturo, da končamo ta projekt.   

- Skupaj s sekcijo Pristaniških špediterjev      smo poslali pismo Nadzornemu svetu Luke Koper, 

da ne bi poviševal tarife, kot je to objavila Direktorica SDH. 

- GDPR po informaciji GZS članice ne spadajo v skupine, ki bi morale imeti posebno službo ali 

pa  imenovati pooblaščenca za varstvo podatkov. 

- Imeli smo prednovoletno srečanje članic ZPPAS. 

FONASBA 

- Ne letni konferenci v Dubaju smo predstavili naš predlog za organizacijo    FONASBA 2019                                                                                              

a smo bili tajno preglasovani,  dobile so organizacijo ZDA. 

- Govorilo se je o BREXIT-u in je bil dan predlog, da se odpre nova pisarna za ECASBO v Bruslju 

- Uvedla se je FONASBA SHIP BROKER'S PAGE  

- FQC  je uveden v 30 državah od 58 članic in je bilo izdanih 453 FQC.Pričakuje se priznanje 

s strani BIMCA, INTERTANKA, EMSE, WCO, WSC, IPSCSA , ICS in ostalih, predvideno je da se 

bo to objavilo na FONASBI 2018 

- Sprejet je bil sklep o povišanju članarina za 5%. 

- Predstavljen je bil GENERAL AGENCY AGREEMENT in posebej še AGENCY APPOINTMENT 

AGREEMENT. 

- Predstavljen je bil FONASBA ship agent diploma. 

ECASBA 

- Sprejet je bil sklep IOZPPAS, da ne podpiramo odprtje pisarne v Bruslju, kar je potem tudi 

FONASBA potrdila na podlagi odgovora vseh članic ECASBE, da se ta pisarne ne odpre. 

- Odgovornost pomorskega agenta v carinskih postopkih, na ECASBI je bil dan zahtevek, 

da se pridobi odgovor TAXUD-a, da agent ne odgovarja za podatke, ki jih pošilja na CARINO, 

ker v carinskih zakonih ni nikjer omenjen, omenjeni so krcatelji, prejemniki , prevozniki in 

špediterji.ni pa pomorskega agenta. 

 

DRŽAVNE USTANOVE 

- Že leto in več čakamo na odgovor URSP , da se ukine plačevanje kontrolo žvepla . 

- Odprto je še vedno vprašanje prostega prometa (pregled Policije( face to face) 

Koper, 7.6.2017                                                                 Predsednik: Emil Bandelj 


